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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

03.04.2024 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Marianne, CN kommer senere 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt 

2. Valg af ordstyrer 

 

Jette 

3. Elevrådet netop nu 

(10 min.) 

 

Torsdag inden ferien var der krimidag på SIM. Eleverne var 

blandet på tværs af klasser og årgange. De skulle undersøge 

forskellige ting for at løse et mysterium. Der var valgfrie ak-

tiviteter, så eleverne også havde medindflydelse på dagens 

indhold.  

Ønsket var, at vi gerne ville dyrke sammenholdet på skolen, 

og det lykkedes. Det var en virkelig god dag!  

4. Valg til skolebestyrelsen 

Her under opdatering på 

kandidater og hvervning af 

disse. 

(15 min.) 

Troels 

 

Valglisterne har ligget fremme, og der er desværre ikke på-

ført opstillede kandidater.  

I morgen sendes dagsordenen til valgmødet ud.  

 

Vi har brug for kandidater! Vi skal bruge 3 bestyrelsesmed-

lemmer og 3 suppleanter.  

De forældrevalgte opfordres til at dele valgvideoen på face-

book og prikke til mulige kandidater.  

 

Birgitte og Marianne laver skriv til aula, som deles med for-

ældrene på fødeskolerne.  

5. Tilbagemelding fra dialog-

møde med politisk udvalg. 

(15 min.) 

Birgitte 

Det var et godt dialogmøde; en god form, der er nu er fundet.  

Emnet var skærme i undervisningen. Vivian Skibby holdt 

oplæg, og derefter var der gruppevist dialogspil.  

Der er fordele og ulemper ved skærme.  

 

Der mangler præsentation til dialogmøderne, så man ved, 

hvem man sidder sammen med.  

 

Der er kommende dialogmøde den 7.oktober 2024 og den 

3.marts 2025.  

6. Skoledagens længde 

Skal nuværende fastholdes? 

(10 min.) 

Opbakning fra bestyrelsen til fortsat at køre med en reduceret 

skoleuge, som vi har gjort det de sidste år.  
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Line  

7. Revidering af ”Princip for 

samarbejde” 

(5 min.) 

Troels 

Revideret.  

8. Kostpolitik 

(10 min.) 

Troels 

Udkast godkendt.  

Det lægges på hjemmesiden, og der sendes besked hjem til 

alle forældre om, at bestyrelsen har udarbejdet ny kostpolitik 

på SIM.  

9. Ny aftale om folkeskolen. 

Hvordan opdateres fagloka-

lerne på SIM? 

(10 min.) 

Troels 

Der kommer til at ske mange forskellige ting i folkeskolen; 

særligt for overbygningen. Det skal vi arbejde nærmere med 

i bestyrelsen.  

 

En af de ting, der er en del af den kommende aftale er, at der 

er afsat 2 millioner kroner til hver skole til løft af faglokaler, 

fordi der kommer til at være fokus på praksisfaglighed.  

Der er som bekendt afsat penge til at bygge faglokaler på 

SIM i 2027.  

 

Beslutning om, at vi vil invitere formanden for Udvalget for 

Læring til et kommende bestyrelsesmøde – den 14.maj eller 

den 24.juni. Marianne og Birgitte sender invitation.  

Vi ønsker svar på hvilke tanker, politikerne gør sig om den 

nye aftale om folkeskolen. Hvad betyder det for SIM?   

10. Eventuelt 

 

Orientering om personalesituationen.  

 
 

 


